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Utviksvägens IntresseFörening 
Klapparvik 623 

826 91  SÖDERHAMN  
 
 

 
 

Protokoll från halvårsmöte 2017-10-23 
 
§ 1  Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2  Att justera protokollet utsågs Heidi Larsson och Sören Bäck 
  Till sekreterare utsågs Björn Eriksson 
  
§ 3  Årsmötesprotokollet föredrogs och godkändes 
 
§ 4  Föreningens ekonomi.  
       Ekonomin är för närvarande god, tack vare oförändrat medlemsantal. 
 Ordförande redovisade resultat- och balansräkning per 2017-09-30 
 
§ 5 Medlemsavgiften föreslås oförändrad: 200 kr 
 
§ 6  Utvikar´n. redovisning från Info-gruppen. 
 Vi har bytt tryckeri till senaste numret med mycket bättre resultat till ett bra pris 
 Årsmötet vill ge en eloge till Info-gruppen 
 
§ 7 Värvningsaktiviteter 
 Ordförande redovisade vad som pågår  
 
§ 8 Information från styrelsen 
 En del investeringar återstår i lokalen, när det är gjort kan anses att lokalen är väl underhållen.  
 Fiber: grävningarna är klara, blåsning av fiber pågår och inkopplingar pågår. 
 
§ 9 Rapporter 
 Inga rapporter förelåg 
 
§ 10 Övrigt/nya frågor 
 X-Trafik planerar att dra ner på antalet bussturer from 10 december. 

Mötet uppdrar till styrelsen att skriva ett brev till X-Trafik med påpekande att kollektivtrafiken 
måste säkerställas efter Utviks-vägen. 

 
§ 11 Mötet avslutas 

 
 
 
Gunnar Olsson  Björn Eriksson Heidi Larsson   Sören Bäck 
Ordförande  Sekreterare Justeringsman.        Justeringsman 


